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Dne 27. prosince 2007 byli
ocenění naší spoluobčané za
práci ve prospěch naší obce a
jejího dobrého jména. Přátel-
ské posezení se uskutečnilo v
obřadní síni Obecního úřadu
Dobrá. Byli ocenění tito ob-
čané: Eliška Biolková, Luděk
Kubíček, Jaroslav Hrabec, Vla-
dimír Chýlek, František Buj-
noch, Zdeněk Tesarčík, Marie
Carbolová. Pro nemoc chyběli
paní Zdeňka Brunclíková a
pan Antonín Hradílek.
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Vážení spoluobčané,
dle vašeho požadavku zveřejňujeme krátkou statistickou informaci o jednáních

ZO Dobrá od ustavujícího jednání, které se konalo 2. listopadu 2006. Nejvíce dotazů
se týkalo účasti členů ZO Dobrá na těchto jednáních a též požadujete připomenout,
v jakých dalších funkcích naši zastupitelé též pracují.

Zastupitelstvo obce Dobrá se sešlo celkem na 11. jednáních s následující účastí:
Jméno a příjmení přítomen nepřítomen
Ing. Ludmila Baranová  . . . . . . . 11  . . . . . . . . . . 0
Jiří Březina  . . . . . . . . . . . . . . . . . 11  . . . . . . . . . . 0
Radim Bűrger  . . . . . . . . . . . . . . . 9  . . . . . . . . . . 2
Ing. Jiří Carbol  . . . . . . . . . . . . . . . 6  . . . . . . . . . . 5
Ing. Antonín Gryžboň  . . . . . . . . 7  . . . . . . . . . . 4
MUDr. Jarmila Hankeová  . . . . . 9  . . . . . . . . . . 2
Jiří Hofman  . . . . . . . . . . . . . . . . . 9  . . . . . . . . . . 2
Jiří Kaňok  . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10  . . . . . . . . . . 1
René Křižák . . . . . . . . . . . . . . . . . 10  . . . . . . . . . . 1
Milan Kwaczek  . . . . . . . . . . . . . . 10  . . . . . . . . . . 1
Michal Novák  . . . . . . . . . . . . . . . 10  . . . . . . . . . . 1
Mgr. Vítězslav Pantlík  . . . . . . . . 11  . . . . . . . . . . 0
Bc. Tancerová Alice  . . . . . . . . . . 10  . . . . . . . . . . 1
MVDr. Kamil Zmuda  . . . . . . . . . 11  . . . . . . . . . . 0
Ladislav Žurek  . . . . . . . . . . . . . . 11  . . . . . . . . . . 0

V následující tabulce se dozvíte, v jakých komisích a výborech jednotliví členové
ZO Dobrá též pracují:

Jméno a příjmení Název výboru, komise, členství v radě obce Dobrá funkce

Ing. Ludmila Baranová Rada obce . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . člen
Finanční výbor  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . předsedkyně

Jiří Březina Komise životního prostředí  . . . . . . . . . . . . . . . . člen
Radim Bürger Finanční výbor  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . člen
Ing. Jiří Carbol — —
Ing. Antonín Gryžboň — —
MUDr. Jarmila Hankeová Rada obce  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . člen

Sociální komise  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . člen
Jiří Hofman Kontrolní výbor  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . člen
René Křižák Sportovní komise  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . předseda
Milan Kwaczek Finanční výbor  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . člen
Michal Novák Komise životního prostředí  . . . . . . . . . . . . . . . . člen
MVDr. Kamil Zmuda Rada obce  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . člen

Komise životního prostředí  . . . . . . . . . . . . . . . . předseda
Mgr. Vítězslav Pantlík Kontrolní výbor  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . člen
Jiří Kaňok Kontrolní výbor  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . předseda
Bc. Tancerová Alice Sportovní komise  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . člen
Ladislav Žurek Kulturní komise  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . člen

Bc. Alice Tancerová, starosta

9. ročník COPA Dobrá
V sobotu dne 5. ledna 2008 se uskutečnil 9. ročník COPA DOBRÁ – Tříkrálový tur-

naj amatérských družstev v sálové kopané. Zvítězilo družstvo Ostrava, druhou
příčku obsadilo družstvo Dobráci a na třetí příčku vybojovalo družstvo Kačabar.

Děkujeme všem účastníkům a těšíme se na jubilejní 10. ročník, který se uskuteční
v lednu 2009. Za pořadatele: Bc. Tancerová Alice



Obecní ples, milá tradice na uvítanou nového roku
Již 3. ročník obecního plesu obce Dobrá se konal v sobotu 19. ledna v sále restau-

race Obecník. Restaurace praskala ve švech a tančilo se i v předsálí, neboť WS kvar-
tet rozpohyboval účastníky každé generace. Přestávky byly vyplněny doprovodným
programem taneční školy Palas z F–M, vystoupením Elvise Presleyho a břišních ta-
nečnic skupiny Shahrazad z Kopřivnice. Půlnoční tombolou, které mj. nabízela do-
mácí kino, elektroniku, domácí spotřebiče, autorádio, popelnici či kance, ples zda-
leka nekončil. Nad ránem jsme se v dobré náladě odebrali ke svým domovům tro-
šku si zdřímnout a zpět ke všedním každodenním povinnostem.

Za vynikající atmosféru děkujeme všem účastníkům plesu, za vzornou obsluhu
a výbornou večeři všem zaměstnancům restaurace Obecník a též následujícím
sponzorům, kteří svým příspěvkem obohatili tombolu 3. obecního plesu:

Alprotel, autobazar a vrakoviště Milata, AMCO, Cyklobar Dobrá, Farní úřad Dobrá
– Bohumil Vícha, Finstal Lučina, firma Stanislava Horáka, firma Žabenský, Frýdecká
skládka, HMMC, geodet Lubomír Štěrba, Intaz–int, INVA, Kadeřnictví Baďurová,
Lesostavby FM, LM obuv paní Mojžíšová, Motor Lučina, Moural Kopecký a partneři,
firma Nondek a Mlčák, obec Dobrá, ODS – dopravní stavby, pekárna Milana Hlisni-
kovského, Peva–Plast, Pivovar Radegast Nošovice, PNS a zelenina Slávka Poláková,
Sdružení nezávislých kandidátů, SMP Net, Sposltav Konstrukt Vyšní Lhoty, Sporting
Ing. Hampl, Strabag, Swietelský – stavební společnost, Stanice technické kontroly
FM, TCHAS, Technické služby FM, Večerka Romanidis, místní organizace Včelařů,
Vodotop FM, VÚHŽ, Základní škola Dobrá, Zemědělské družstvo vlastníků Nošo-
vice, Zdravá výživa Soňa Jerglíková. Bc. Tancerová Alice, starosta

Magistrát města Frýdku–Místku
Oznamuje zahájení projednávání návrhu zadání pro územní plán Bruzovice.
Návrh zadání pro územní plán Bruzovice bude podle § 47, odst. 2, stavebního zák.

vystaven k veřejnému nahlédnutí po dobu 30 dnů ode dne vyvěšení oznámení na
• Obecním úřadu v Bruzovicích, pondělí, středa od 8.00 do 17.00 hodin, úterý,
• čtvrtek, pátek od 9.00 do 12.00 hodin po telefonické dohodě (558 653 123)
• na Magistrátu města Frýdku–Místku, odbor územního a ekonomického rozvoje,
• Radniční 1148 kanc. č. 407 (pondělí, středa 8.00—17.00 hodin, čtvrtek 8.00 až 
• 15.00 hodin, úterý, pátek 8.00—13.30 hodin)
• zpřístupněn bude i elektronicky na internetových stránkách obce Bruzovice:
• www.bruzovice.cz

Český statistický úřad oznamuje první výběrové šetření o vzdělávání
dospělých

Smyslem šetření je získat reprezentativní údaje o dalším vzdělávání dospělých.
Do šetření bylo počítačem náhodně vylosováno 7800 domácností z různých obcí
a měst ČR. Do výběru pro toto šetření se v našem kraji dostala i obec Dobrá.

V období od 7. 1. do 22. 2. 2008 navštíví vybrané domácnosti náš tazatel a na zá-
kladě rozhovoru s osobami narozenými v letech 1943 až 1982 vyplní dotazník.

Je zaručena anonymita zjištěných údajů a získaná data jsou důsledně chráněna
podle přísných požadavků zákona č. 89/1995 Sb. o státní statistické službě a podle
zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů.

Případné dotazy: Jiřina Střížová, tel. 595 131 229, e–mail jirina.strižova@czso.cz
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ZÁKLADNÍ ·KOLA V DOBRÉ INFORMUJE …
A ještě malé ohlédnutí — trochu zamyšlení…
Vánoce — pro mnohé nejkrásnější období v roce — skončily. Začal nový rok — rok

2008. Jaký bude? Co nám všem přinese? Co nás čeká? Určitě si všichni přejeme, aby
nový rok byl co nejlepší a nejšťastnější. Pokusme se o to, aby takový opravdu byl —
jak v rodině, tak na pracovišti či ve škole…

Vánoce pro mnohé byly obdobím rodinné pohody, obdobím míru a klidu, radosti
a úsměvu… Nemyslíte, že by některé z následujících výroků o Vánocích mohly být
aktuální po celý rok? 

VÁNOCE
… to je období štěstí, krásy a lásky
… to je období pohlazení na duši
… to je období úsměvu na tvářích
… to je období odpuštění
… to je období odpočinku a pohody
… to je období splněných přání
… to je období, kdy se sejde celá rodina
… to je období radosti, ale i smutku
… to je období největší rodinné pohody
… to je období míru a klidu v zemi
… čas, který trávíme se svými nejbližšími je v této době velmi krátký – proto ales-

poň jednou za rok buďme na sebe hodní a vychutnejme si ten okamžik radosti
a štěstí…

Žáci 7. ročníku ZŠ Dobrá  (Komunikační výchova) Mgr. Eva Brudíková

Nový školní vzdělávací program má za sebou první pololetí
Uplynulo první pololetí a žáci i učitelé 1. a 6. ročníku mají za sebou první kroky

vzdělávacího programu Dobrá škola – dobrý start…
Rámcový vzdělávací program nám stanovil základní požadavky ze strany státu,

které jsme museli respektovat. Tyto požadavky si každá škola zkonkretizovala ve
svém školním vzdělávacím programu. Při jeho tvorbě jsme vycházeli z podmínek
naší školy, ze zkušeností učitelů, skladby žáků a jejich zájmů.

Zvolili jsme si zaměření školy, které je umožněno naším personálním, technic-
kým a materiálním zázemím. Ve vzdělávání žáků se kromě základních oblastí za-
měřujeme na environmentální výchovu, informační technologie a komunikační
dovednosti. Posílili jsme hodinové dotace těchto oblastí a snažíme se, aby se děti
vzdělávaly v příjemné atmosféře, vytváříme prostor pro jejich maximální aktivní za-
pojení ve výuce, pro samostatné tvoření, vyhledávání a pro spolupráci. 

Pro žáky 6. ročníku jejich učitelé vypracovávají čtrnáctidenní plány, ve kterých se
žáci mohou dočíst, co na ně v tomto období čeká – co by měli zvládnout se naučit,
na jakých projektech, či úkolech budou pracovat, jaké pomůcky si mají přinést, na
které prověrky je třeba se připravit a další informace týkající se výuky. Plány mají
žáci zpřístupněny na webových stránkách školy a ve svých třídách. Velmi pozitivně
přijali tyto plány i rodiče.

V tomto pololetí mají za sebou prvňáčci Pasování na žáky ZŠ Dobrá a projekt Ka-
marád, ve kterém vytvářeli přátelské prostředí v nově vzniklých kolektivech, získá-
vali zajímavé informace o svém kamarádovi a na netradičních třídních schůzkách
svého kamaráda rodičům představili. Šesťáci začali školní rok stmelovacím poby-
tem, který měl také pomoci vytváření nových kolektivů. Výuka v těchto ročnících
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probíhá často ve skupinách, aby se žáci naučili spolupráci a vzájemné pomoci.
K tomu napomáhají také zajímavé projekty. Například v říjnu si šesťáci v různých
předmětech upevňovali své znalosti o pravěku v rámci projektu Pravěk napříč
předměty. Koncem listopadu byl realizován projekt Pohádky různých národů. Jeho
součástí se stala i Noc s pohádkami strávená ve školním infocentru a celý projekt
završila návštěva divadelního představení Kráska a zvíře. Prostřednictvím vlastních
prožitků, spojených s pohádkovými příběhy, žáci rozvíjeli dovednosti důležité pro
formování vzájemných vztahů, spolupráce a respektování kulturních zvláštností
a odlišností různých národů. O svých rodných obcích se snažili co nejvíce zjistit
a informace zpracovat v projektu Naše obec. Podrobnější informace o všech aktivi-
tách můžete získat na našich webových stránkách www.zsdobra.cz.

Novinkou je pro žáky, učitele i rodiče hodnocení. Učitelé hodnotí získané zna-
losti, dovednosti a také rozvoj klíčových kompetencí. Žáci tak za pomocí svých uči-
telů rozvíjejí a snaží se zlepšit například kompetenci komunikativní, kompetenci
k řešení problémů, kompetenci k učení a další. Je sledován individuální pokrok kaž-
dého žáka.

Ve všech vyučovacích předmětech se klade důraz na sebehodnocení žáků. Žáci
hodnotí svůj vlastní pokrok, přemýšlejí a vyjadřují se k tomu, co se naučili, v čem se
zdokonalili a v čem by se chtěli zlepšit. Po prvním čtvrtletí se ukázalo, že jsou
schopni velice reálně zhodnotit své dovednosti, vědomosti a mohli se k tomu vy-
jádřit i na společných třídních schůzkách, kde své hodnocení a sebehodnocení pro-
brali s třídní učitelkou a rodiči. Pro žáky 6. tříd navrhli jejich učitelé novou žákov-
skou knížku, ve které je právě prostor pro sebehodnocení a pro sledování rozvoje
klíčových kompetencí.

Školní vzdělávací program je živý dokument, to znamená, že vyučující na něm
neustále budou pracovat, upravovat podle potřeb žáků a měnících se podmínek pro
vzdělávání. Náročné bylo vzdělávací program napsat, ještě náročnější je nyní uvést
ho do života tak, abychom myšlenky školské reformy naplnili.

Mgr. Radka Otipková, koordinátorka ŠVP 

NEPŘEHLÉDNĚTE — Důležité upozornění — NEPŘEHLÉDNĚTE
Vážení rodiče, pokud se vaše dítě stravuje ve školní jídelně a onemocní, je nutno

vzít na vědomí následující:
První den nemoci je možno vzít oběd do jídlonosiče za dotovanou cenu stravy.

V dalších dnech bude za oběd účtována vyšší finanční částka — dle ceníku ve školní
jídelně.

Pokud v době nemoci vašeho dítěte nebudete mít o obědy zájem, je nutno obědy
ihned odhlásit na telefonním čísle 558 412 464.

Děkujeme za pochopení a za spolupráci.
Radana Weismannová, vedoucí školní jídelny

Mgr. Eva Brudíková

NAŠE TĚLOCVIČNA
přivítala v sobotu 12. ledna 349 judistů a několik dalších zájemců z řad veřejnosti.
V osmihodinovém časovém limitu předvedli startující celkem 8 047 hodů judi-

stických technik. Nejstarším účastníkem byl šedesátiletý bývalý starosta Komorní
Lhotky Ing. Jiří Černota a nejmladší účastnicí byla tříletá Eliška Kubíčková. 

Naši školu reprezentovali dva muži z řad pedagogů – Mgr. Robin Javorek a Mgr.
Jiří Šmahlík.

Judistické techniky předvedli také herci Moravskoslezského divadla v Ostravě Ja-
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romír Krob a Vladimír Polák. Tyto jste měli možnost vidět v neděli na Nově ve spor-
tovním zpravodajství „BOREC NA KONEC “.

Akce, kterou uspořádal Sportovní klub Policie Ostrava, byla velmi zdařilá.
„Zajímavá a pěkná akce“, zhodnotila sobotní den ředitelka školy Mgr. Eva Nová-

ková. Mgr. Eva Brudíková

Mateřská škola Dobrá zjišťuje zájem rodičů o umístění svého dítěte v Mateřské
škole Dobrá pro rok 2008—2009. V této souvislosti žádáme rodiče, kteří mají o toto
zájem, ať písemně vyjádří svůj požadavek s uvedením

Jména a příjmení dítěte:
Datum narození dítěte:
Bydliště:
Délku pobytu: a) celodenní

b) 4 hodiny denně — I. 08—12 hodin
II. 12—16 hodin

a tento odevzdají na Obecní úřad Dobrá, podatelna,
do 15. 2. 2008.

Mateřská škola Dobrá
vás srdečně zve na zápis dětí do MŠ v Dobré pro školní rok 2008—2009. Zápis

bude probíhat ve čtvrtek 27. března 2008 od 10.00 do 16.00 hodin v budově Mateř-
ské školy Dobrá.

Farní úfiad Dobrá – Poutû a m‰e svaté v roce 2008

Farní kostel sv. Jiří Dobrá:
Informace: http://www.hostyn.cz/dobra/
malá pouť čtvrtek 24. 4. v 17.45 hodin
velká pouť neděle 27. 4. v 8.00, 9.00, 10.30 hodin
krmáš neděle 14. 9. v 8.00 a 10.30 hodin

Filiální kostel sv. Antonína Prašivá:
Informace: http://www.ado.cz/poutni/
malá pouť pátek 13. 6. v 10.30 a 17.45 hodin
velká pouť neděle 15. 6. v 10.30 hodin
pouť dětí úterý 1.7. v 10.30 hodin Kamenité a Prašivá
krmáš neděle 19. 10. v 10.30 hodin
ostatní mše sv. neděle 29. 6., 13. 7., 27. 7., 10. 8., 24. 8. v 10.30

červenec a srpen — středa v 17.45 hodin
— středa 31.12. ve 24.00 hodin

Kaple Navštívení Panny Marie Nižní Lhoty:
malá pouť sobota 31. 5. v 10.30 hodin
velká pouť neděle 1. 6. v 10.30 hodin
krmáš neděle 26. 10. v 10.30 hodin P. Bohumil Vícha, farář
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JUDO             DOBRÁ NOVINKY tel.: 605 513 429, e–mail: judoskpova@seznam.cz   
www.judoskpfmunas.cz

Máš odvahu, obratnost, sílu, sebevědomí, dobré studijní výsledky 
a ukázněnost?  PŘIJĎ MEZI NÁS • Chybí ti tyto vlastnosti? • PŘIJĎ MEZI NÁS

Trénink vždy v úterý a čtvrtek od 15.30 a 16.30hod.

Pohár starostky obce Dobrá vybojovali judisté Baníku Ostrava jediným bodem
před druhým domácím oddílem. Z doberských judistů vybojovali zlato Vít Jerglík,
Vojtěch Bezruč, Michal Horák, Marek Mach a Lukáš Janulek. Druhé místo Michal
Gomola, Lukáš Měchurka, Petra Pavlásková, Jan Romanidis a Veronika Zářická. Třetí
skončili Nikola Vojtovičová, Jakub Dias, Marie Dužíková a Dominik Kuča.
Nejúspěšnějším judistou Základní školy v Dobré za rok 2007 se stal Lukáš Janulek.

Světový rekord v judo byl ustaven v Dobré dne 12. ledna 2008 za účasti 346
judistů a příchozí veřejnosti. V osmihodinovém časovém limitu bylo provedeno
8047 hodů (judistických technik). Na celkovém výsledku se podíleli téměř všechny
moravskoslezské kluby, osobně se zúčastnil také trenér státní reprezentace Pavel
Petřikov, který na akci přicestoval z Hradce Králové. Judistické techniky předvedli
herci moravskoslezského národního divadla Jaromír Krob a Vladimír Polák. V za-
stoupení startovali Ondřej Vetchý a Petr Jákl. Nejmladším účastníkem byla tříletá
Eliška Kubíčková, nejstarším šedesátiletý bývalý starosta Lhotky Ing. Jiří Černota.

JUDO PLES se uskuteční v pátek 8. února. Kvalitní hudba, dobré pití a jídlo, svě-
tové kulturní vystoupení.

Zimní lyžařské soustředění proběhne poslední víkend v únoru v průběhu prázd-
nin na Hukvaldech.

Judisté přejí všem svým příznivcům a ostatním sportovcům v Dobré pohodový
rok 2008, hodně zdraví a úspěchů v osobním životě.
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Fotbalov˘ oddíl v Dobré na nové cestû
Blíží se konec roku a je na čase bilancovat. Fotbalisté Dobré na jaře po několika

letech opustili 1. A třídu a v nové sezóně začali hrát 1. B třídu skupinu D. V Dobré
sestup ovšem v žádném případě nepřijali s hořkostí či rozpaky, ale spíše jako pozi-
tivní impuls a v tomto duchu se především snaží myslet do budoucna a vytvořit
kvalitní podmínky především s ohledem na mládežnická družstva.

Kdo znal stav hrací plochy v Dobré, byl by dnes zcela jistě překvapen její kvalitou.
Vše je zásluhou firmy Ing. Vladimír Hampl – SPORTING, která provedla za finanční
spoluúčasti obce, rekonstrukci hrací plochy a také několika nadšenců, kteří vydatně
pomohli s touto navýsost potřebnou úpravou.

Pavel Baran podotýká: „Trávník v takovém stavu, jako je dnes, v Dobré dlouho ne-
pamatuji. Skrývá se za tím opravdu veliký kus poctivé práce a pro náš oddíl to před-
stavuje i nemalé finanční prostředky, ale výsledek stojí za to. Je to však pouze první
krok. Pokud bychom chtěli udržet plochu v současném stavu, je třeba pravidelnou
údržbu, což představuje určité náklady. Osobně věřím, že nám pomohou jednak
sponzoři, ale také Obecní úřad v Dobré. Je pravdou, že především pro ty nejmenší je
kvalitní plocha velmi důležitá“.

A na mládeži chce Dobrá v budoucnu stavět. Celý fotbalový oddíl v Dobré v tuto
chvíli registruje přibližně 140 sportovců. Z tohoto počtu je ale téměř 90 dětí a mlá-
deže do 18 let! A dalších přibližně 20 dětí v rozmezí od 4 do 9 let působí v přípravce.
Počty dětí v mládežnických kategoriích zaznamenaly v uplynulém období nárůst
a to svědčí jednak o velmi dobré a obětavé práci mládežnických trenérů Kamila Kli-
mundy, Romana Valného, Martina Budínského a jejich spolupracovníků, ale přede-
vším o narůstajícím zájmu dětí o fotbal v Dobré.

Předseda fotbalového oddílu Boleslav Otipka se připojuje: „Opravdu nás těší zá-
jem mládeže. Snažíme se jít touto cestou a i družstvo mužů stavíme především na od-
chovancích a hráčích majících vztah k Dobré. K mužstvu přišel nový trenér a díváme
se do budoucna. Chtěli bychom zkonsolidovat kádr a celkově zlepšit podmínky fot-
balového oddílu v Dobré, což představuje nejen kvalitní vybavení a hrací plochu, ale
také bychom rádi různými formami více vtáhli občany Dobré do dění ve fotbalovém
oddíle. Fotbal je přece jen fenomén a sport číslo 1, a to by mělo platit i v Dobré. V létě
se okolo doberského fotbalu vytvořila skupina lidí, kterým minulý stav věcí nebyl lho-
stejný a jsem rád, že již nyní jsou zřetelně vidět určité pokroky. Nezastírám, že bychom
uvítali i větší podporu obce. Budeme v tomto směru se zastupiteli více komunikovat
a našim cílem je vzájemně si vyhovět. Věřím, že nastolený trend bude pokračovat“.

Muži Dobré se na novou sezónu pečlivě připravili. Ze sestupujícího kádru své pů-
sobení v Dobré ukončili především defenzivní hráči: zkušený Eduard Stanczyak,
mladý Jakub Uherek a Martin Rojíček. Letní přípravné období bylo sice narušeno
zraněními, nemocemi či dovolenými, ale i přes svou krátkost byla příprava dosta-
tečně intenzivní a kvalitní. Z nových hráčů je třeba zmínit především Přemysla Bed-
nárka z Nošovic. Další staronovou tváří je Michal Imričko, dále Adam Javorek.

Ve třinácti odehraných utání si mužstvo vedlo se střídavými úspěchy a se 17 body
je přesně v polovině tabulky, přičemž prioritou bylo především zvládnutí nových
prvků v ofenzivě, jelikož právě tato v minulosti nebyla chloubou fotbalistů z Dobré.

Dorostenecké mužstvo se v Krajské soutěži po velmi špatném začátku a po pře-
vzetí mužstva trenérem Kamilem Klimundou vyšplhalo na 11. pozici a pevně vě-
říme, že v jarní části toto postavení výrazně vylepší.

Naši žáčci, kteří svým věkem patří spíše do mladších kategorií, se v regionální
soutěži žáků dlouho drželi na druhé pozici, kde se do posledních kol přetahovali se
Sedlištěm a nakonec skončili bohužel třetí.

U našich nejmenších, kteří se zapojili do soutěže přípravek, jde především o na-
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učení základů, zvýšení obratnosti a vedení nejmenších ke sportu. Z toho pohledu
nejsou výsledky to nejdůležitější, ale i tak nás mile překvapili a to nejen velmi vyso-
kým počtem, ale i jejich výkonnost s odtrénovanými minutami stoupala a v závěru
proháněli i mnohem starší a zkušenější mužstva.

Cíle doberského celku pro sezónu jsou jasné, jak již bylo řečeno předsedou od-
dílu Boleslavem Otipkou. Pokusit se atraktivní hrou více přitáhnout diváky do hle-
diště, konsolidovat kádr a pokračovat v nově nastoupené cestě.

Změna ordinační doby – Dětské středisko Dobrá, MUDr. Iva Kučerová
Pátek 1. února 2008    7.30—9.00 hodin

V¯STAVA PLASTIKOV¯CH MODELÒ
Leteckomodelářský klub Dobrá

vás zve na
3. ročník výstavy modelů letadel našich plastikových modelářů

DOBRODINSK¯ SLEPENEC
který se koná ve dnech 16. a 17. února 2008 ve školní družině ZŠ Dobrá

v sobotu od 10.00 do 18.00 hodin
v neděli od 10.00 do 15.00 hodin

Uvidíte nové plastikové makety skutečných letadel v různých měřítkách, funkční
modely, ukázky práce na modelech, proběhne soutěž o nejlepší model za účasti

diváků, dozvíte se jak na to, letecké video a další.
Srdečně zve Leteckomodelářský klub Dobrá

Region Beskydy na veletrhu v Brně
Se začátkem roku se každoročně pojí i začátek veletržní sezóny. Ve čtvrtek 10. ledna byl

zahájen veletrh cestovního ruchu GO, kterého se účastnil také Region Beskydy ve spolu-
práci s Beskydským informačním centrem. Propagační materiály české, polské a sloven-
ské strany regionu rychle mizely z pultu mezinárodního regionálního stánku. Zahájení
veletrhu byli přítomni čelní představitelé všech tří částí regionu. Průběh veletrhu ko-
mentoval předseda české části Ing. Petr Rafaj: „Region Beskydy přizpůsobuje typy svých
propagačních materiálů požadavkům moderních trendů v cestovním ruchu a to se odráží
také ve značném zájmu o tyto materiály na veletrzích. Návštěvníci mají zájem v zimní se-
zóně především o mapy lyžařských areálů s podrobnými technickými informacemi o sjez-
dovkách a o možnostech ubytování v jejich blízkosti. Tyto informace naše materiály po-
dávají a proto jsou také velmi žádané.“

Veletržní stánek Regionu Beskydy, který mezi ostatními přitahuje pozornost návštěv-
níků svou příjemnou koncepcí připomínající útulnou beskydskou chalupu, je rozebíra-
telný a bude sloužit i na dalších veletrzích cestovního ruchu.

Region Beskydy byl vidět v Bratislavě
O tom, že Region Beskydy je k vidění i na zahraničních promo akcích, se mohli pře-

svědčit návštěvníci veletrhu cestovního ruchu Incheba v Bratislavě, který bude trvat až
do konce tohoto týdne. Již na jeho zahájení ve čtvrtek 17. ledna se v silné konkurenci vy-
stavovatelů důstojně vyjímal beskydský mezinárodní česko—polsko—slovenský stánek.
Zahajovacího dne se kromě primátorky Statutárního města Frýdek–Místek Ing. Evy
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Richtrové zúčastnily reprezentační špičky regionu: za českou část Ing. Petr Rafaj a do-
mácí zastupoval nový předseda slovenské části regionu a současně primátor města Ži-
lina pan Ivan Harman. Veletrhy jsou již tradičně aktivitou dotvářející image vystavova-
telů a poskytují možnosti setkání laické i odborné veřejnosti a starostů regionu za úče-
lem posílení a navazování resortních kontaktů. Příštím v řadě veletrhů cestovního ruchu
bude pražský Holiday World, který se bude konat v polovině února na pražském výstavišti.

Lednové představenstvo Regionu Beskydy
Počátkem tohoto týdne se na své první letošní schůzi sešlo představenstvo sdružení

Region Beskydy pod vedením jeho předsedy Ing. Petra Rafaje. Kromě běžné agendy byl
předložen k připomínkování návrh akcí regionu na rok 2008 a zejména návrh směrů dal-
šího rozvoje regionu. Návrh, který byl mailovou cestou rozeslán k vyjádření a připomín-
kování všem starostům Regionu Beskydy, bere v potaz mimo jiné i vytvoření platformy
pro grantové možnosti, které se ve stávajícím plánovacím období 2007—2013 otevírají
potencionálním žadatelům z regionu. Připomínkování a doplňující návrhy jsou ze strany
starostů očekávány zhruba do konce ledna tohoto roku. Otevřením široké diskuse je
dána starostům měst a obcí regionu možnost vyjádřit se k poměrně důležité otázce, a sice
jak bude další činnost regionu koordinována tak, aby bylo co nejlépe a podle názorů
z pléna využito možností, které stávající plánovací období regionální politice nabízí. 

Projekty přeshraniční spolupráce v Regionu
Příliv financí do Regionu Beskydy představoval úspěšně zrealizovaný program Fond

malých projektů Interreg IIIA CZ–PL, spolufinancovaný Evropskou unií. Jak prohlásil šéf
regionu a správce programu Ing. Petr Rafaj, poslední platby z tohoto programu směřo-
valy na konta žadatelů v prosinci minulého roku a úplně poslední finance dorazí po-
slednímu ukončenému projektu v nejbližší době. Region Beskydy se tak stal prvním z re-
gionů na polské hranici, který program ukončil a jehož žadatelé dostali proplaceny své
úspěšně zrealizované a vyúčtované projekty. V rámci programu byly podporovány ze-
jména regionální společenské, kulturní a sportovní aktivity, propagace v oblasti cestov-
ního ruchu, volnočasové aktivity. Žádat mohla města a obce, neziskové organizace spor-
tovní a jiné organizace, spolky apod. Byly vyčerpány téměř všechny určené finanční pro-
středky programu a podle dotazů na další možnosti dotací bude i v tomto roce o ná-
stupnický program s názvem Cíl 3 značný zájem.

KERAK–KOMPT spol s.r.o. 
Vážení zákazníci, využijte možnosti nákupu obkladů a dlažeb RAKO

za ceny roku 2007, které platí do 29. února 2008.

Na zakoupené zboží vám nabízíme množstevní slevy a zdarma rozvoz zboží.

Stačí si pouze vybrat a podat objednávky do uvedeného termínu
tj. 29. února 2008 a máte vše za staré ceny.

V naší prodejně Kerak–Kompt spol. s r. o. ve Vyšních Lhotách k obkladům
a dlažbám nabízíme sortiment lepidel Rako a spárovacích hmot včetně

flexibilních. Můžete si vybrat vodovodní baterie i termostatické fa Arttec,
sprchové kouty a vany Rafal, Teiko.

Těšíme se na vaši návštěvu
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MasáÏe – nově od ledna 2008

Dobrá 231 (naproti rest. U Oráče)

Provozovatel: Mgr. Pavla Konůpková, mobil 606 223 062 

Pouze na objednávky.

Marie Mohylová Zdeněk Vědomý
mobil 737 601 252 mobil 739 414 933

masáž zad a šíje klasická masáž
masáž celého těla aromaterapeutická relaxační masáž

aromamasáž celého těla včetně hlavy reflexní masáž plosky nohy
medová detoxikační masáž kraniosakrální terapie

thajská harmonizační masáž
otestování celkového zdravotního stavu

EAV diagnostikou

Darovací poukázky, zvýhodněné permanentky na uvedené služby.

Možnost platby z FKSP fakturou.

Pojištěnci HZP, VZP a RBP mají v určité výši roční příspěvek
na regeneraci organismu.



Zpravodaj Obecního úřadu Dobrá, tel: 558 641 491–2; fax: 558 641 202; oudobra@dobra.cz. Nepravidelný
výtisk;zdarma.Za příspěvky a za texty v inzerci vydavatel neodpovídá.–Vyrobila tiskárna Beatris, Dobrá
Uzávěrka příštího čísla 22. února 2008. — Zpravodaj je na webových stránkách v plnobarevném provedení.

OBECNÍ ÚŘAD DOBRÁ — TELEFONNÍ SEZNAM

558 412 300 starosta
558 412 301 místostarosta

Správní odbor:
558 412 311 Marcela Krestová, sekretariát, podatelna
558 412 307 Lenka Hlistová, matriční úřad, ohlašovna,

objednávky služeb
558 412 308 Ing. Drahomíra Gongolová, vedoucí odboru,

občanské průkazy, přestupky

Finanční odbor:
558 412 305 Marcela Kolková, vedoucí odboru, účetní
558 412 306 Jana Stachová, místní poplatky, povolení

průjezdu přes most

Stavební úřad:
558 412 302 Ing. Václav Kocich, vedoucí odboru, stavby

právnických osob a fyzických osob podnikajících
558 412 303 Jaroslava Frischtoková, stavební úřad,

stavby fyzických osob
558 412 310 Zdeňka Tomisová, stavební úřad, stavby fyzických

osob
558 412 304 Eva Peterková, stavební úřad, silniční správní úřad,

kácení dřevin, 

558 412 309 Bohuslav Sikora, správce
— — —
558 412 312 FOTO DAMA, Danuše Cveková 
558 412 313 TEXTIL Marcela Dužíková

JÓGA V DENNÍM ŽIVOTĚ — Harmonie těla, mysli a duše
Zahájení kurzů: únor 2008 ve střediscích ve Frýdku, Místku, Pražmě, Lučině,

Nošovicích, Paskově, Frýdlantě n. Ostravicí.
Více informací: www.joga.cz, joja.fm@centrum.cz, tel.: 736 278 698


